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Rada Miejska w Niemczy 
Radni - Sesja  

Protokół nr BR.0002.2.2023 

LVIII Sesja w dniu 28 lutego 2023 roku. 
Obrady rozpoczęto 28 lutego 2023 o godz. 13:08, a zakończono o godz. 15:42 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji. Stwierdzenie prawomocności obrad.  
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 11, NIEOBECNY: 4 
Wyniki imienne: 
OBECNY (11) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Miłosz Marek Wrzesiński , Paweł 
Zapotoczny  
NIEOBECNY (4) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Kamila Anna Smęt , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław 
Szklarski  
Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził kworum i prawomocność 
obrad sesji nr LVIII/23. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
W sesji brali również udział: Burmistrz Miasta i Gminy Niemcza Jarosław Węgłowski, 
Sekretarz Gminy Karolina Bieńko, Skarbnik Gminy Marta Żłobicka-Wnuk, Adwokat Tomasz 
Stefański. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Niemczy Radna Alicja 
Borodajko złożyła wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad w punkcie 6 o projekt 
uchwały nr 18/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Jarosława 
Węgłowskiego. 
Przewodniczący Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie nad wnioskiem. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia w punkcie 6 porządku obrad ppkt „i” projektu nr 18/2023 uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Jarosława Węgłowskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wniosek został przyjęty. Projekt uchwały nr 18/2023 wpisano do punktu 6 ppkt i 
porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LVII/23 
Nie wniesiono uwag do protokołu. Protokół z sesji LVII/23 został przyjęty przez aklamację. 
 
4. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2022 rok. 
Złożone wcześniej w biurze Rady Miejskiej sprawozdanie z pracy GKRPA w 2022 roku 
zreferowała Pani Agnieszka Kawa, pełnomocnik Burmistrza ds. przeciwdziałania 
alkoholizmowi. Dokument stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Radny Miłosz 
Wrzesiński podziękował poprzedniemu Przewodniczącemu Janowi Prokopowi za wieloletnią 
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pracę na rzecz komisji i społeczności lokalnej. Radny zapytał o wieloletnie trendy zjawisk 
uzależnień występujących w naszej gminie. Obecna Przewodnicząca Komisji Anna 
Kuźmińska odpowiedziała, że potrzeb jest wiele i jest zdania, aby w gminie powstała grupa 
wsparcia dla uzależnionych oraz współuzależnionych. Radna Edyta Mielnik zapytała czy 
stowarzyszenia prowadzące szkoły niepubliczne nawiązywały współpracę, składając m. in. 
wnioski o dofinansowanie zajęć profilaktycznych w prowadzonych przez nich placówkach  
i czy taka dotacja była udzielona? Dyrektor szkoły podstawowej poinformowała, że na jej 
wniosek podejmowane działania profilaktyczne finansowane z GKRPA w minionym roku 
były kierowane do wszystkich uczniów z każdej z funkcjonujących na terenie naszej gminy 
jednostek. Stowarzyszenia prowadzące szkoły niepubliczne na terenie naszej gminy nie 
występowały o wsparcie finansowe działań profilaktycznych w 2022 roku. Radna Maria 
Oleksiak zapytała ile osób korzysta z pomocy psychologicznej organizowanej w ramach 
działalności komisji? Pani Agnieszka Kawa wyjaśniła, że godziny pomocy psychologicznej są 
realizowane przez zatrudnionego przez gminę psychologa, który na bieżąco prowadzi pracę z 
osobami potrzebującymi pomocy. Z uwagi na tajemnicę służbową psychologa brak jest 
dokładnych danych statystycznych w tym zakresie. Radni nie mieli więcej pytań.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Miłosz Marek Wrzesiński  
- Edyta Marta Mielnik  
- Maria Krystyna Oleksiak  
 
5. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego za 2022 rok, w placówkach oświatowych dla których 
Gmina Niemcza jest organem prowadzącym. 
Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz poinformował, że informacja została wcześniej 
złożona w biurze Rady Miejskiej w Niemczy i dotyczy spełnienia obowiązku wobec organu 
prowadzącego wynikającego z art. 30a ustawy Karta Nauczyciela. Informacja stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Radna Edyta Mielnik zapytała czy sytuacja w 
naszych placówkach oświatowych jest zagrożona z uwagi na starzejącą się kadrą 
nauczycielską, zgodnie z odnotowywaną w kraju tendencją, że nauczycieli jest coraz mniej? 
Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Bolesława Chrobrego w Niemczy Anna Kuźmińska 
poinformowała, że mając na uwadze demografię tego rodzaju zagrożenie w naszej gminie nie 
wystąpi, powyższy problem dotyczy dużych miast. Radni nie mieli więcej pytań. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał:  
a) w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niemcza w 2023 roku" (Projekt Nr 10/2023 ); 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys, 
poinformowała że członkowie stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy, podczas 
wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niemcza w 2023 roku" (Projekt Nr 
10/2023 ).  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Miłosz Marek Wrzesiński , Paweł 
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Zapotoczny  
NIEOBECNI (4) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Kamila Anna Smęt , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław 
Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/349/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
b) w sprawie określenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 
transportu nieczystości ciekłych (Projekt Nr 11/2023). 
Przewodniczący obrad przypomniał stawki za usługę opróżnienia zbiornika na nieczystości 
stałych, oraz to że w projekcie uwzględniono zapis trybu postępowania gmina może wobec 
indywidualnych nieruchomości zastosować/nakazać droższe pompowanie zastępcze. Na 
pytanie przewodniczącego czy takie sytuacje miały miejsce w tym roku, kierownik Agnieszka 
Kawa odpowiedziała, że nie odnotowano takiego przypadku. Pani kierownik przypomniała, 
ze zgodnie z nowelizacją ustawy w tym zakresie od bieżącego roku będą prowadzone 
kontrole. Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Przewodnicząca komisji Wiesława 
Kajrys, poinformowała że członkowie stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy, podczas 
wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków i transportu nieczystości ciekłych (Projekt Nr 11/2023).  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Miłosz Marek Wrzesiński , Paweł 
Zapotoczny  
NIEOBECNI (4) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Kamila Anna Smęt , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław 
Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/350/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
c) o zmianie uchwały nr III/16/18 Rady Miejskiej w Niemczy w sprawie podwyższenia 
kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla 
osób objętych wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu " na lata 2019-2023 (M.P 
z 2018 r. poz. 1007) w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych oraz świadczenia pieniężnego (Projekt Nr 12/2023); 
 
Radna Kamila Smęt zgłosiła swoją obecność na posiedzeniu sesji w dniu 28 lutego 2023 roku, 
wobec powyższego przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził ponowne 
sprawdzenie obecności w celu stwierdzenia kworum i prawomocności obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 
Wyniki imienne: 
OBECNY (12) 
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Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Miłosz Marek 
Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNY (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski 
  
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały.  
Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys, poinformowała że członkowie stałych komisji 
Rady Miejskiej w Niemczy, podczas wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz 
zarządził głosowanie 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały nr III/16/18 Rady Miejskiej w Niemczy w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie 
dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu " na lata 
2019-2023 (M.P z 2018 r. poz. 1007) w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych oraz świadczenia pieniężnego (Projekt Nr 12/2023);.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Miłosz Marek 
Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/351/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
d) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Nowa Wieś 
Niemczańska (Projekt Nr 13/2023); 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys, 
poinformowała że członkowie stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy, podczas 
wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Nowa 
Wieś Niemczańska (Projekt Nr 13/2023).  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Miłosz Marek 
Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/352/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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e) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Przerzeczyn – Zdrój 
(Projekt Nr 14/2023). 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys, 
poinformowała że członkowie stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy, podczas 
wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej sołectwa 
Przerzeczyn – Zdrój (Projekt Nr 14/2023).  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Miłosz Marek 
Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/353/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
f) w sprawie nadania nazwy ulicom (Projekt Nr 15/2023). 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys, 
poinformowała że członkowie stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy, podczas 
wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom (Projekt Nr 15/2023).  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Miłosz Marek 
Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/354/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
g) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Niemcza na lata 2023-2036 (Projekt Nr 16/2023). 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys, 
poinformowała że członkowie stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy, podczas 
wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Niemcza na lata 2023-2036 (Projekt Nr 16/2023);.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Mateusz 
Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , Andrzej Piotr Osipowicz , 
Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Miłosz Marek Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wiesława Ewa Kajrys  
NIEOBECNI (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/355/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
h) w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2023 rok (Projekt Nr 
17/2023). 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys, 
poinformowała że członkowie stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy, podczas 
wspólnego posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 roku, zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2023 
rok (Projekt Nr 17/2023).  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Mateusz 
Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , Andrzej Piotr Osipowicz , 
Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Miłosz Marek Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wiesława Ewa Kajrys  
NIEOBECNI (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski  
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/356/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
Pan Burmistrz poprosił przewodniczącego obrad o odczytanie imienia i nazwiska radnego 
który się wstrzymał od głosu. Przewodniczący obrad poinformował, że radna Wiesława 
Kajrys wstrzymała się od głosu. 
 
i) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Jarosława Węgłowskiego 
(Projekt Nr 18/2023). 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Alicja Borodajko przed 
odczytaniem stanowiska komisji wyrażonego w uzasadnieniu do projektu nr 18/2023 w 
sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Jarosława Węgłowskiego 
poinformowała zebranych, że wraz z zawiadomieniem z dnia 06 lutego 2023 roku o terminie 
posiedzenia Komisji Skarg, w którym Pan Burmistrz Jarosław Węgłowski został poproszony 
o zajęcie stanowiska w sprawie skargi i złożenie odpowiedzi na piśmie w terminie 14 dni, 
przekazała również za pośrednictwem sekretariatu Urzędu Miasta i Gminy w Niemczy pismo 
skierowane do Burmistrza Jarosława Węgłowskiego, z prośbą o udzielenie kilku odpowiedzi 
na pytania w związku z opisywaną przez skarżącego sytuacją. Przewodnicząca komisji 
poinformowała zebranych, że Pan Burmistrz odpowiedzi nie udzielił i nie był obecny na 
posiedzeniu komisji w dniu 21 lutego 2023 roku. Przewodnicząca komisji Alicja Borodajko 
odczytała stanowisko komisji w sprawie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza 
Jarosława Węgłowskiego, w którym komisja uznała skargę za zasadną. 
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Wypowiedź Burmistrza Jarosława Węgłowskiego tuż po jej rozpoczęciu była kilka razy 
przerywana przez przewodniczącego obrad Andrzeja Osipowicza oraz przewodniczącą 
komisji Alicję Borodajko. 
Burmistrz Jarosław Węgłowski kiedy już został dopuszczony do głosu poinformował 
zebranych, że pismo o terminie posiedzenia komisji wpłynęło dnia 6 lutego 2023 roku, 
natomiast on otrzymał je na swoje biurko 21 lutego 2023 roku zastanowił go ten fakt i 
poprosił aby to sprawdzić. Następnie poinformował, że z uwagi na napięty kalendarz 
zaplanowanych wcześniej spotkań nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu, ponadto członkowie 
komisji otrzymali interpretację Mecenasa Tomasza Stefańskiego w sprawie, z którą to opinią 
Pan Burmistrz się zgadza. Podczas posiedzenia była również obecna Kierownik Referatu 
zajmującego się sprawami Pani Agnieszka Kawa, które były m. in. tematem skargi. 
Pan Burmistrz Jarosław Węgłowski podczas swojej wypowiedzi zadał przewodniczącej 
komisji pytanie - ile osób brało udział w komisji? Pani Przewodnicząca Alicja Borodajko 
odpowiedziała, że w posiedzeniu komisji dnia 21 lutego 2023 roku brało udział cztery osoby 
po czym dodała - trzech członków komisji, bo jeden musiał wyjść i zaproszony przedstawiciel 
urzędu. Pan Burmistrz zapytał również o to - kto jeszcze był obecny oprócz skarżącego i 
członków komisji? Przewodnicząca odpowiedziała, że jest to sprawa komisji. Przewodnicząca 
Alicja Borodajko dodała również, że to zostało napisane w protokole z posiedzenia komisji i 
jest dostępne w biurze Rady Miejskiej i Pan Burmistrz może się z tym zapoznać. Pan 
Burmistrz kontynuując swoją wypowiedź zapytał przewodniczącą o to  - kto może zadawać 
pytania na posiedzeniu komisji, członkowie komisji, czy również osoby z zewnątrz? 
Przewodniczącą komisji na pytanie Burmistrza odpowiedziała pytaniem – według Pana kto? 
Nastąpiła głośna i niezrozumiała wymiana zdań Przewodniczącego obrad Andrzeja 
Osipowicza,  Przewodniczącej Komisji Alicji Borodajko i Burmistrza Jarosława 
Węgłowskiego. Wypowiedź Pana Burmistrza była ustawicznie przerywana. Pan Burmistrz 
prosił kilka razy, aby mu nie przerywano, ponieważ jak podkreślił  - chciałby odnieść się do 
odczytanego stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Niemczy które 
dotyczy jego osoby. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Niemczy Andrzej Osipowicz ogłosił przerwę w obradach 
od godz. 14.12 do godz. 14.24 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Niemczy Andrzej Osipowicz po wznowieniu obrad 
poprosił Burmistrza o zachowanie spokoju, poinformował że był obecny na posiedzeniu 
komisji i oczekiwał wyjaśnień burmistrza w sprawie ale go nie było, następnie udzielił Panu 
Burmistrzowi głosu. Burmistrz Jarosław Węgłowski zadał pytanie radnej Alicji Borodajko 
przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Niemczy czy wie ile 
razy skarżący był informowany o możliwości wykupu mieszkania? Przewodnicząca komisji 
odpowiedziała, że nie musi odpowiadać na to pytanie w tym momencie. Dodała również, że 
wszystko to znajduje się w aktach prawnych, dokumentach gminy. Przewodnicząca poprosiła 
radnych o przegłosowanie projektu uchwały, który odczytała. Po czym dodała, że jeśli Pan 
Burmistrz ma jakieś uwagi, nowe informacje czy zna inne fakty w tej sprawie to może 
zwrócić się do Rady a kiedy sprawa zostanie skierowana do jej komisji to zostanie jeszcze raz 
rozpatrzona. Przewodnicząca podkreśliła, że zrobiła to na podstawie dokumentów jakie 
posiadała. Panu Burmistrzowi są one znane, a jeśli nie, to może się z nimi zapoznać i 
przeczytać. Przewodnicząca komisji Alicja Borodajko oświadczyła, że zawiadomienie o 
terminie posiedzenia wraz z pismem zawierającym prośbę o ustosunkowanie się Pana 
Burmistrza do zarzutów określonych w skardze osobiście zanosiła do sekretariatu urzędu i nie 
rozumie dlaczego nie zostały one mu przekazane. Pan Burmistrz poinformował, że sprawdzi 
co się z nimi stało. 
Burmistrz Jarosław Węgłowski będąc przy głosie wskazał, że na posiedzeniu komisji oprócz 
osób wymienionych w uzasadnieniu do projektu uchwały byli obecni Przewodniczący Rady 
Miejskiej Andrzej Osipowicz, Wiceprzewodnicząca Edyta Mielnik, którzy zadawali pytania 
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pozostałym osobom zaproszonym m. in. pracownikowi urzędu miasta, co według Burmistrza 
Jarosława Węgłowskiego nie powinno mieć miejsca. Pan Burmistrz wskazując 
kontrargumenty do stanowiska komisji poinformował, że skarżący był zawiadomiony o 
możliwości wykupu wynajmowanego mieszkania już 28 lipca 2020 roku przy obowiązującej, 
wówczas jednorazowej wpłacie, bonifikacie 95% a przy spłacie ratalnej 50% wartości lokalu. 
Wówczas mieszkaniec nie złożył wniosku o wykup, nie był zainteresowany. Po czym grupa 
radnych 30 czerwca 2021 roku złożyła interpelację w sprawie naprawy i remontu komina w 
nieruchomości 21c/1 wskazanej w skardze, informacja została również wysłana do nadzoru 
budowlanego w Dzierżoniowie. W wyniku nakazu, nieruchomość została wyremontowana ze 
środków gminy w sierpniu 2021 roku na ponad 20 tyś zł. Pan Burmistrz omówił trudną 
sytuację rozliczeń finansowych pozostałych właścicieli 2 lokali w tej nieruchomości, którzy 
do tej pory nie wywiązali się m. in. z zobowiązań wobec gminy za przeprowadzone remonty, 
ponadto jeden z nich ma również poważne zadłużenie w płatnościach czynszu. Nadal nie ma 
zainteresowania lokatorów wykupem lokali w tej nieruchomości. Kolejna informacja o 
możliwości wykupu mieszkania zgodnie z bonifikatą 99% została wysłana do mieszkańca w 
styczniu 2022 roku, po czym skarżący złożył wniosek o wykup mieszkania dopiero w dniu 27 
grudnia 2022 roku. Pan Burmistrz podkreślił, że zgodnie z przyjętym rozwiązaniem z uwagi 
na to iż wcześniej gmina zaangażowała w określoną nieruchomość, znaczące środki 
finansowe np. na remont dachu, możliwość wykupu lokalu mieszkalnego w tej nieruchomości 
z bonifikatą jest możliwa po upływie 3 lat. Gminie zależy na częściowym zwrocie w formie 
czynszu zainwestowanych wcześniej publicznych pieniędzy. Pan Burmistrz poinformował, że 
w świetle obowiązujących przepisów decyzja o sprzedaży mieszkania jest jego decyzją 
indywidualną. Po czym dodał, że w momencie kiedy gmina zainwestowała w tę 
nieruchomość ponad 20 tyś. zł, a miałaby sprzedać lokal mieszkalny z obowiązującą w 2022 
roku bonifikatą to uzyskałaby dochód jedynie około 1 tys. zł, wówczas radni mieliby pełne 
prawo złożyć skargę na działalność burmistrza w związku z naruszeniem dyscypliny finansów 
publicznych. Mając na uwadze powyższe Pan Burmistrz zapytał zebranych skąd w 
uzasadnieniu zapis, że „[…]Burmistrz Jarosław Węgłowski odmawiając sprzedaży lokalu 
komunalnego działa na szkodę budżetu miasta i gminy[…]”. Pan Burmistrz wyraził nie 
zrozumienie dla postępowania radnych w tej konkretnej sprawie i wyrażenie tak 
nieadekwatnego stanowiska. 
Pan Burmistrz zapytał - dlaczego podczas posiedzenia komisji głos zabierali inni obecni 
radni, którzy nie są członkami komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz osoby nie zaproszone 
do udziału w posiedzeniu komisji? Przewodnicząca komisji Alicja Borodajko odpowiadając 
poinformowała, że wszystko jest w protokole a ona wyraziła na to zgodę, po czym zapytała 
kiedy wyremontowano komin i poprosiła o podanie dokładnej daty. Burmistrz Jarosław 
Węgłowski odpowiedział, że fakturę za wykonanie remontu gmina otrzymała dnia 19 sierpnia 
2021 roku. Radna Alicja Borodajko przypomniała, że informacje o możliwości wykupu 
lokalu mieszkaniec otrzymał w styczniu 2022 roku. Pan Burmistrz przypomniał, że pierwsze 
pismo z informacją o możliwości wykupu lokalu ów mieszkaniec dostał już w lipcu 2020 
roku. Radna Borodajko zauważyła, że pisma tej treści otrzymali wszyscy mieszkańcy, którzy 
mieli wówczas taką możliwość o czym dowiedziała się od pracownika urzędu, natomiast 
informacje o możliwości zakupu wysłaną w styczniu 2022 roku otrzymał jedynie skarżący, 
komisja wypracowała przedstawione stanowisko w oparciu o posiadane dokumenty. 
Przewodnicząca komisji podkreśliła, że Pan Burmistrz miał okazję wyjaśnić komisji 
wszystkie okoliczności tej sprawy, jednak nie wziął udziału w posiedzeniu. Radna dodała, że 
jeśli Pan Burmistrz zna inne okoliczności sprawy może złożyć je do wysokiej rady. Burmistrz 
Jarosław Węgłowski poinformował, że dokumenty o których wspomniał w swojej 
wypowiedzi miała ze sobą kierownik referatu podczas posiedzenia komisji, po czym zapytał – 
dlaczego przewodnicząca komisji lub inny jej członek nie zapytali pani kierownik o te 
dokumenty, według niego tak powinno przebiegać posiedzenie wyjaśniające sprawę. 
Przewodnicząca Alicja Borodajko odpowiedziała, że nie jest sądem, a komisja wydała jedynie 
stanowisko, decyduje wysoka rada. Wypowiedź uzupełnił Przewodniczący Rady Miejskiej 
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Andrzej Osipowicz, który ten fakt potwierdził. Burmistrz Jarosław Węgłowski poprosił 
radnych o zamknięcie sprawy i podjęcie uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Niemczy Andrzej Osipowicz na wniosek Radnej Alicji 
Borodajko ogłosił przerwę w obradach od godz. 14.44 do godz. 14.48 
 
Przewodniczący Andrzej Osipowicz po wznowieniu obrad poinformował zebranych, że okres 
w którym nie można było wykupić mieszkania zapisany był w uchwałach, które już nie 
obowiązują w naszej gminie. Zamysłem rady gminy przy podejmowaniu nowych uchwał było 
m. in. wyprzedanie mienia komunalnego gminy, aby nie obciążać budżetu gminy kosztami 
remontów często znacznie przewyższającymi wysokość wpływu z czynszów. Przewodniczący 
Andrzej Osipowicz, nawiązując do kosztu remontu w nieruchomości będącej przedmiotem 
skargi przypomniał również, że prace remontowe dotyczyły trzech kominów z różnych lokali 
nie tylko Pana P., który zgłaszał wcześniej administratorowi problem. Po zmianie uchwały 
dotyczącej gospodarki nieruchomościami w gminie, zmianie uległy również zasady wykupu. 
Przewodniczący Rady Andrzej Osipowicz zauważył, że nawet po wykupieniu jednego z 
lokali, pozostaną jeszcze dwa i wobec braku ściągalności należności tych dwóch pozostałych 
najemców, Burmistrz będzie musiał dochodzić praw gminy w sądzie, to jaka tu 
gospodarność? Pan Burmistrz przypomniał o interpretacji mecenasa Tomasza Stefańskiego co 
do przywileju do jakiego ma prawo w takich przypadkach, którą również przed posiedzeniem 
otrzymała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.   
Wypowiedź Burmistrza Jarosława Węgłowskiego zarejestrowana od 00:58:11 do 1:55:53 
czasu nagrania z sesji z przerwami. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Osipowicz zabierając głos w dyskusji przypomniał o 
obowiązku i zamkniętym terminie wymiany tzw. „kopciuchów”, które są na wyposażeniu 
mieszkań komunalnych, zatem za wymianę będzie odpowiedzialna gmina i wówczas będzie 
obciążona dużymi kosztami. 
Radna Alicja Borodajko kolejny raz poprosiła przewodniczącego obrad o przeprowadzenie 
głosowania nad uchwałą. Przewodniczący udzielił głosu Radnej Edycie Mielnik, która 
podkreśliła, że podczas posiedzenia komisji dnia 21 lutego 2023 roku za zgodą 
przewodniczącego tej komisji radni mogli zadawać pytania i nie było sprzeciwu zarówno 
skarżącego jak i obecnego urzędnika, ponieważ uchwały na które powoływał się Pan 
Burmistrz gdzie gmina nie może sprzedać z bonifikatą mieszkania najemcy dopiero po 
określonym czasie od momentu przeprowadzenia kosztownego remontu zostały zniesione 
obowiązującą uchwałą podjętą przez radę w 2021 roku. Radna wskazała, że obecnie brak jest 
jednoznacznej podstawy prawnej do odmowy sprzedaży najemcy, a rekomendacja komisji 
jest jak najbardziej trafna. Po czym dodała, że gdyby Pan Burmistrz uzasadnił najemcy swoją 
decyzję ten mógłby się do niej odnieść, w piśmie skierowanym do mieszkańca tego 
uzasadnienia decyzji o odmowie sprzedaży zabrakło. Pan Burmistrz kolejny raz zwrócił 
uwagę na treść uzasadnienia, gdzie wszystkie zaistniałe podczas posiedzenia komisji sytuacje 
nie zostały odnotowane, a stanowisko nie nawiązuje do faktów tej sprawy. Radna Edyta 
Mielnik podkreśliła, że uzasadnienie nie jest protokołem z posiedzenia komisji, i gdyby Pan 
Burmistrz zapoznał się z dokumentacją i listą obecności z komisji to znałby odpowiedź na 
swoje pytania i wiedziałby np. ile osób uczestniczyło w posiedzeniu komisji. Radna wyraziła 
swoje zdanie, że przewodnicząca nie udzieliła niewłaściwej odpowiedzi na pytania 
burmistrza, przewodnicząca komisji napisała ile było osób, ile osób brało udział. Po czym 
dodała, że jest osobą która dokładnie przeczytała protokół i uzasadnienie. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Alicja Maria Borodajko 
- Edyta Marta Mielnik  
- Andrzej Piotr Osipowicz 
- Jarosław Węgłowski 
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Radni nie mieli więcej pytań. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Jarosława 
Węgłowskiego (Projekt Nr 18/2023).  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne:  
ZA (8) 
Alicja Maria Borodajko, Michał Mirosław Kaczorowski, Wiesława Ewa Kajrys, Edyta Marta 
Mielnik, Andrzej Piotr Osipowicz, Paweł Andrzej Rożek, Miłosz Marek Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
PRZECIW (4)  
Paulina Ewa Dziedzic, Mateusz Kossakowski, Maria Krystyna Oleksiak, Kamila Anna Smęt  
NIEOBECNI (3) 
Stanisław Tadeusz Pelc , Stanisław Szachniewicz, Mieczysław Stanisław Szklarski 
 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer LVIII/357/23 z dnia 28.02.2023 roku i 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
Imienny wykaz wszystkich głosowań radnych podczas LVIII/23 sesji Rady Miejskiej w 
Niemczy dnia 28 lutego 2023 roku stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 
 
7. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej Burmistrza i realizacji uchwał. 
Radna Edyta Mielnik zadała pytanie na temat udziału Pana Burmistrza w spotkaniu dnia 
02.02.2023 roku w sprawie komunikacji publicznej w powiecie dzierżoniowskim? Burmistrz 
Jarosław Węgłowski poinformował, że podczas spotkania mowa była o redukcji kursów po 
przedstawionych wynikach pomiaru potoków na terenie poszczególnych gmin, każda z gmina 
miała wskazać które z linii będą brane pod uwagę podczas podejmowania ostatecznej decyzji 
o zmniejszeniu ich liczby na terenie całego powiatu. Decyzję podejmie związek. Radna 
zapytała również o podpisanie umowy dnia 03 lutego 2023 roku w Szczawnie Zdroju? Pan 
Burmistrz poinformował, że podczas spotkania z wieloma innymi włodarzami gmin 
województwa dolnośląskiego podpisywane były umowy na uruchomienie środków 
finansowych na realizację Programu Ciepłe Mieszkanie. Pan Burmistrz odesłał wszystkich 
zainteresowanych warunkami jakie należy spełnić aby otrzymać dofinansowanie w ramach 
tego programu do pracowników Referatu Rolnictwa Urzędu Miasta i Gminy w Niemczy. 
Radny Miłosz Wrzesiński zapytał czego dokładnie dotyczy Program Ciepłe Mieszkanie oraz 
czego dotyczyło spotkanie dnia 13 lutego 2023 roku z przedstawicielami firmy TAURON 
S.A.? 
Burmistrz Jarosław Węgłowski kolejny raz odesłał do pracowników Referatu Rolnictwa 
Urzędu Miasta i Gminy w Niemczy. Pan Burmistrz poinformował, że podczas spotkania 
miała miejsce prezentacja o lampach m. in. z lat 40-tych i 50-tych, które będą wymieniane w 
naszym mieście. Pewien młody bezinteresowny mieszkaniec Poznania przedstawił informacje 
na temat znaczenia jakie mają te przedmioty dla kultury techniczno-użytkowej. Obecni na 
spotkaniu byli pod wrażeniem przedstawionych informacji, jedna z nich Pan Burmistrz 
przekazał do kolekcji prelegenta. 
Radni nie mieli więcej pytań. 
Burmistrz Jarosław Węgłowski poinformował o zakończonej I części zarządzonych przez 
Radę Miejską w Niemczy wyborów sołtysów i rad sołeckich. Burmistrz wyraził uwagę, że 
podczas wyborczych zebrań wiejskich zabrakło obecności Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Niemczy. Przewodniczący Rady Andrzej Osipowicz poinformował, że po rozmowie z 
mecenasem dowiedział się iż nie ma obowiązku uczestniczenia w wyborach sołeckich, a także 
jego stan zdrowia niestety nie pozwolił mu na obecność. Wybory odbyły się zgodnie z 
obowiązującymi statutami sołectw, poziom dyskusji podczas zebrań wiejskich był wysoki, 
mieszkańcy wykazywali się zainteresowaniem m. in. zasad wydatkowania środków funduszu 
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sołeckiego. W Sołectwie Gilów pełniąca funkcję Sołtysa Pani Paulina Dziedzic ubiegająca się 
o reelekcję otrzymała 100% mandat zaufania mieszkańców sołectwa obecnych na zebraniu. 
Zmiany pełniących funkcje Sołtysów nastąpiły w Sołectwie Ligota Mała gdzie Sołtysem 
została Pani Urszula Cieleban oraz w Sołectwie Wilków Wielki - Sołtysem wybrano Pana 
Czesława Piotrowskiego. 
Pan Burmistrz poinformował o wizycie w Urzędzie Miasta i Gminy w Niemczy Ministra 
Michała Dworczyka, który interesuje się kontynuacją pracy na rzecz naszej lokalnej 
społeczności. Dnia 14 maja 2023 roku w naszej gminie planowana jest uroczystość, podczas 
której zostanie oficjalnie otwarty Park Zamkowy im. Pary Prezydenckiej Marii i Lecha 
Kaczyńskich oraz odsłonięcie monumentu Pułkownika Hrynkiewicza na placu poświęconym 
jego imieniu. Wówczas będzie możliwość podziękowania Panu Ministrowi za wsparcie i 
pomoc na jaką dotychczas nasza gmina wielokrotnie mogła liczyć. 
Radna Edyta Mielnik poinformowała, że w Sołectwie Podlesie pełniący dotychczas funkcję 
Sołtysa Pan Piotr Mielnik również otrzymał 100% poparcie obecnych na wyborczym zebraniu 
wiejskim mieszkańców.  
Radna Kamila Smęt zapytała o tematy i przebieg spotkania z przedstawicielami OSP. Pan 
Burmistrz poinformował, że środki które mamy na rozbudowę remizy w Gilowie około 600 
tyś zł niestety nie są wystarczające, po przetargu okazało się, że oferta opiewała na kwotę 
ponad 2 mln. zł., tematem wiodącym spotkania były sprawozdania zbiorcze z działalności 
OSP.  
W dyskusji wzięli udział: 
- Edyta Marta Mielnik  
- Miłosz Marek Wrzesiński 
- Andrzej Piotr Osipowicz  
- Kamila Anna Smęt  
 
8. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 
Do biura nie wpłynęły żadne interpelacje, wnioski i zapytania od radnych. 
 
9. Wnioski i zapytania Sołtysów. 
Wniosków i zapytań Sołtysów nie odnotowano. 
 
10. Sprawy różne. 
Radna Kamila Smęt podziękowała Dyrektorowi NOK za organizację wydarzeń kulturalnych i 
wypoczynku dzieci oraz młodzieży podczas ferii zimowych w naszej gminie. Pan Dyrektor 
NOK podziękował dyrektorom jednostek podległych oraz biblioteki i OPS-u za pomoc we 
współorganizowaniu tych wydarzeń. Dyrektor NOK podziękował również swoim 
pracownikom i Burmistrzowi za sfinansowanie lokalnych wycieczek. 
Radna Alicja Borodajko oświadczyła, że nie kłamała na ostatniej sesji mówiąc, że nie 
wiedziała o możliwości podpisania przez nią pisma w sprawie cmentarza, o czym mówił Pan 
Burmistrz.  
Pan Burmistrz Jarosław Węgłowski zwrócił się na posiedzeniu komisji do radnych z prośbą o 
podpisanie wspólnego wniosku w sprawie cmentarza, który będzie przygotowane w urzędzie i 
będzie czekało na radnych w jego gabinecie. Radna Alicja Borodajko oświadczyła nie 
otrzymała jakiejkolwiek informacji telefonicznej, e-mail czy sms, że owo pismo jest już 
gotowe do podpisu przez radnych. Nastąpiła dynamiczna wymiana zdań w powyższym 
temacie kilku radnych. Przewodniczący obrad zakończył dyskusję.  
Burmistrz Jarosław Węgłowski poinformował, że „trzech społecznych inspektorów” napisało 
pismo/skargę/donos na Burmistrza do Departamentu Kontroli Zamówień Publicznych w 
Warszawie w sprawie budowy remizy w Przerzeczynie Zdroju. Prezes tego departamentu 
przesłał pismo do gminy z informacją o konieczności przeprowadzenia kontroli. Po przesłaniu 
pełnej dokumentacji gminy, prezes Urzędu Zamówień Publicznych że po przeglądzie 
dokumentacji zamówień publicznych związanych z inwestycją budowy Strażnicy OSP w 
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Przerzeczynie Zdroju brak jest podstaw do prowadzenia kontroli w tym zakresie. Pan 
Burmistrz odczytał treść przesłanego pisma. Burmistrz Jarosław Węgłowski poinformował 
również, że stojące przed siedzibą Urzędu Miasta cztery elektryczne autobusy są już do 
dyspozycji mieszkańców naszej gminy. Radna Kamila Smęt złożyła gratulacje Sołtys Kietlina 
Pani Danucie Drabik z okazji reelekcji i życzyła powodzenia w nowej kadencji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Niemczy podziękował Pani Małgorzacie Adamczuk za 
minioną kadencję. Pani Sołtys podziękowała za współpracę wszystkim zaangażowanym w 
życie sołectwa Ligota Mała i pogratulowała wyboru nowej Sołtys Pani Urszuli Cieleban. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Alicja Maria Borodajko  
- Edyta Marta Mielnik 
- Kamila Anna Smęt 
  
11. Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Niemczy Andrzej Osipowicz wobec wyczerpania 
porządku obrad o godz. 15:42 zamknął posiedzenie LVIII/23 sesji. 
Nagranie archiwalne z LVIII/23 sesji znajduje się pod adresem: 
https://onedrive.live.com/?authkey=%21AO4QR7MSPIpnDis&id=C7A7BC38ED7626DC%2
1211&cid=C7A7BC38ED7626DC 

Przewodniczący 
 Rady Miejskiej w Niemczy 

         (-) Andrzej Osipowicz  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Agnieszka Borowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


